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Ülkü Ocakları’nda
kadın hakları semineri

Afyonkarahisar Ülkü Ocakları
toplumsal farkındalığı artırmak
için çalışmalarını sürdürüyor.
Bir taraftan gençlerin milli ve
manevi değerleri bilerek,
yaşayarak yetişmesini sağlayan
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları, diğer
yandan da kadınların Türk töresin-
deki yerini gençlere hatırlatıyor. Bu
kapsamda Afyonkarahisar Ülkü
Ocakları tarafından “Türkiye’de
Kadın Haklarının Hukuki ve
Tarihsel Süreçte Gelişimi” başlıklı
seminer düzenlendi. >>7’DE

Afyonkarahisar’da polis tarafından gerçekleştir-
ilen operasyonda 107 bin 400 adet boş makaron
ele geçirildi.Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri
aldıkları bir ihbar üzerine Sandıklı ilçesinde bir iş
yerine baskın düzenledi. >>3’TE

MÜDÜR PARLAK, SOYA TARIMI
YAPILAN ALANLARI İNCELEDİ

Tarım ve Orman Afyonkarahisar İl Müdürü Özkan
Parlak soya tarımı yapılan alanlarda incelemede
bulundu. Tarım ve Orman İl Müdürlüğü’nden
yapılan açıklamada, Afyonkarahisar’da ürün
çeşitliliğinin artırılması amacıyla verim ve ekonomik
değeri yüksek, arz açığı olan, pazarı geniş bir
ürün olan soya tarımının yaygınlaştırılması
hedeflendiğini kaydedildi. >>2’DE

POLİS 107 BİN 400 ADET
BOŞ MAKARON ELE GEÇİRDİ

TAYİNİ ÇIKAN KAYMAKAMI
KONVOY VE ALKIŞLARLA UĞURLADILAR
Mülki İdare Amirleri Atama Kararnamesi ile Afyonkarahisar’ın Emirdağ ilçesinden
Nevşehir'in Avanos ilçesine tayin olan Kaymakam Osman Bilici konvoy ve alkışlar
eşliğinde uğurlandı. İlçedeki görev süresi sona eren ve ailesi ile birlikte tayin
olduğu Avanos ilçesine doğru yola çıkmaya hazırlanan Kaymakam Bilici, ilçe pro-
tokol üyeleri ve vatandaşların sabah saatlerinde kaymakamlık konutuna uğurla-
maya gelmesi karşısında duygulanarak herkes ile tek tek vedalaştı. Kaymakamlık
konutundan başlayan konvoy oluşturan vatandaşlar ardından alkışlarla
Kaymakam Bilici ve ailesini uğurladı.>>ANAHABER

Yaralı kızıl şahin
koruma altına alındı

Afyonkarahisar’da jandarma ekipleri tarafından yaralı
halde bulunan kızıl şahin koruma altına alındı.Şuhut
ilçesi Karacaören köyü mevkiinde devriye gezen jan-
darma ekipleri yerde bir kuş olduğunu ve uça-
madığını fark etti. Ardından ekipler Jandarma Çevre,
Doğa ve Hayvanları Koruma timine bilgi verdi.>>3’TE

Emirdağ Belediye
Başkanı Serkan
Koyuncu, ilçedeki
kadınlara yönelik
önemli bir projeyi
daha hayata
geçirdi.>>3’TE

Projesini Hayata Geçirdi
Koyuncu, Gökkız Bayanlar Hamamı

Hapis cezası ile aranan
şahsı jandarma yakaladı
Afyonkarahisar’da nitelikli olarak konut dokunulmazlığını ihlal etme suçundan 3 yıl
3 ay 29 gün hapis cezası ile aranan şahıs jandarma tarafından yakalandı. >>3’TE

Afyonkarahisar'da, "Sultan Divani'yi Anma ve 40 Hatimli Şifalı Aşure"
etkinlikleri kapsamında, vatandaşlara 100 bin kap aşure dağıtıldı.

şifalı aşure dağıtıldı
100 bin kap

Afyonkarahisar Belediyesi’nin gerçek-
leştirdiği etkinlikte, 40 hafıza 40 hatim okutu-
larak 40 kazanda pişirilen aşure, cuma

namazının ardından Sultan Divani'nin türbesinin de
bulunduğu Mevlevi camii başta olmak üzere kentin
farklı yerinde dağıtıldı. Düzenlenen etkinliği Vali
Kübra Güran Yiğitbaşı, Belediye Başkanı Burcu
Köksal, AK Parti Milletvekilleri İbrahim
Yurdunuseven, Hasan Arslan ve çeşitli parti başkan-
ları katıldı. Aşure dağıtım töreni, Afyonkarahisar
Belediyesi Mehteran Takımı'nın gösterisiyle etkinlik
başladı. Daha sonra açılış konuşmaları yapıldı.
Açılış konuşmasını yapan Belediye Başkanı Burcu
Köksal, birlik ve beraberliğin önemine vurgu yaptı.
Başkan Köksal, “Aşure birliğin, beraberliğin ve
kardeşliğin sembolüdür. Aşurenin dağıtımında da bu
birlik ve beraberliğin sürmesi gerektiğini hepimiz
biliyoruz. Ama şunu da biliyoruz ki birlik ve beraberlik
sadece kâğıt üzerinde ya da sözde kalmamalı özde de
hissedilmeli. Bunu bildiğimiz için bizler vatan-
daşımızın her zaman yanında olmak adına üzerimize
düşeni yapmaya çalışıyoruz”dedi.
>> HABER SAYFA 8’DE

Köksal
Yiğitbaşı
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Müdür Parlak, soya tarımı yapılan alanları inceledi
Tarım ve Orman Afyonkarahisar İl Müdürü Özkan Parlak soya tarımı yapılan alanlarda incelemede bulundu.

Tarım ve Orman İl Müdürlüğü’nden yapılan açıklamada,
Afyonkarahisar’da ürün çeşitliliğinin artırılması amacıyla verim
ve ekonomik değeri yüksek, arz açığı olan, pazarı geniş bir

ürün olan soya tarımının yaygınlaştırılması hedeflendiğini kaydedildi.
Açıklamanın devamında; “Bu amaçla İl Müdürlüğümüz tarafından
Başmakçı ve Sinanpaşa İlçelerimizde deneme parselleri kurulmuş-
tur. Deneme parsellerde TAGEM ve özel sektör tohum firmalarından
temin edilen 15 çeşit soya ekimi yapılmıştır. Bu deneme çalışması ile
İlimiz şartlarına en iyi uyum sağlayan soya çeşitlerinin belirlenmesi
amaçlanmaktadır. Soya insan beslenmesinin yanında, hayvan yemi
olarak da iyi bir besin kaynağıdır. Soya küspesi, hayvan yemi olarak,
içerdiği yüksek orandaki protein (yüzde 50) nedeniyle, özellikle de
kümes hayvanları için çok yararlıdır” denildi. >>KADER KAYA

Gençlik Koordinatörlüğü’nden
‘Ahde Vefa’ örneği

Afyonkarahisar İl Müftülüğü Gençlik
Koordinatörlüğü, "Ahde Vefa" projesi
kapsamında emekli Müftü Yardımcısı

Galip Kolcu Hocaya ziyaret gerçekleştirdi.
Afyonkarahisar İl Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü "Ahde Vefa"
projesi kapsamında Gençlik Koordinatörü Vaiz Hasan Maraşlıoğlu ve
Gençlik Merkezi Sorumlusu Mehmet Seyman’ın eşliğinde Diyanet
Genç Gönüllüler, emekli Müftü Yardımcısı Galip Kolcu Hocaya ziyaret
gerçekleştirdi. Gençlerle tecrübe paylaşımında bulunan Kolcu,
ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederek, gençlere ve hocaları-
na teşekkür etti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Hisarcıklıoğlu, Başkan Öztaş’ı
makamında ziyaret etti

Afyonkarahisar Ticaret Borsası tarafından inşa edilen AFLİDAŞ
Lisanslı Depoculuk Tesisi'nin 2. etabının açılışının akabinde, Türkiye

Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu,
Afyonkarahisar'ın en büyük ilçesi olan Sandıklı’yı ziyaret etti.

Hisarcıklıoğlu, Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş’ı
makamında ziyaret ederek ilçenin ekonomik potansiyeli
ve gelişim projeleri hakkında detaylı bilgiler aldı. Başkan
Öztaş, ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek,
Sandıklı’nın kalkınması ve termal turizminin daha da can-
lanması için TOBB ile işbirliğinin önemine vurgu yaptı.
Hisarcıklıoğlu ise Sandıklı’nın sahip olduğu doğal ve
ekonomik kaynakların, ülke ekonomisine büyük katkı
sağlayabileceğini belirtti. Bu ziyaret, Sandıklı’nın bölgede-
ki stratejik önemini bir kez daha gözler önüne sererken,
TOBB’un yerel yönetimlerle olan işbirliğini güçlendirme
adına attığı adımların somut bir örneği olarak değer-
lendirildi. >> KADER KAYA

TRAC, yangınlara
müdahalede rol alıyor

Türkiye Radyo Amatörleri Derneği, afet durumlarında yaptığı faaliyetlerle
öne çıkıyor Türkiye Radyo Amatörleri Derneği üyeleri İzmir'in Gaziemir ve
Foça ilçeleri ile Manisa'nın Turgutlu ilçesinde yangın bölgesinin haber-
leşmesini sağlıyor. TRAC üyeleri, telsiz sistemlerinden yararlanarak
yangına müdahale ekiplerini yönlendiriyor. >>ANAHABER

Kentte devam eden eğitim
yatırımları değerlendirildi

Milli Eğitim Bakanlığı İnşaat ve Emlak Genel Müdürlüğü Yapı İşleri Daire Başkanı
İsmail Yıldırım ve beraberindeki heyet Afyonkarahisar’a bir ziyaret gerçekleştirdi.

Afyonkarahisar İl Milli
Eğitim Müdür Yardımcıları
Mevlüt Çınar ve Musa
Dinçgez'in eşlik ettiği
ziyaret sonrası yapılan
toplantıda kentte inşaatı
devam eden eğitim
yatırımları ve yatırım plan-
lamaları ile ilgili konular
detaylı olarak değer-
lendirildi. >>İZZET IŞIK
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Polis 107 bin 400 adet
boş makaron ele geçirdi

Afyonkarahisar’da polis tarafından gerçekleştirilen
operasyonda 107 bin 400 adet boş makaron ele geçirildi.

Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri
aldıkları bir ihbar üzerine Sandıklı ilçesinde
bir iş yerine baskın düzenledi. Baskında

yapılan aramalarda 107 bin 400 adet boş
makaron, 10 bin adet doldurulmuş makaron
ve 42 kilogram kıyılmış tütün ele geçirildi.
Olayın ardından G.A., isimli şahıs hakkında
adli işlem yapıldığı belirtildi.>>İHA

Jandarmanın bulduğu yaralı
kızıl şahin koruma altına alındı
Afyonkarahisar’da jandarma ekipleri tarafından yaralı

halde bulunan kızıl şahin koruma altına alındı.
Edinilen bilgilere göre, Şuhut ilçesi
Karacaören köyü mevkiinde devriye gezen
jandarma ekipleri yerde bir kuş olduğunu ve
uçamadığını fark etti. Ardından ekipler
Jandarma Çevre, Doğa ve Hayvanları
Koruma timine bilgi verdi. İhbar üzerine olay

yerine gelen ekipler yaralı kuşun kızıl şahin
olduğunu tespit etti. Ardından kuş koruma
altına alınarak tedavisinin yapılması için
AKÜ Yaban Hayatını Kurtarma
Rehabilitasyon Eğitim Uygulama ve
Araştırma Merkezi’ne teslim edildi.>>İHA

Hapis cezası ile aranan
şahsı jandarma yakaladı
Afyonkarahisar’da nitelikli olarak konut dokunulmazlığını

ihlal etme suçundan 3 yıl 3 ay 29 gün hapis cezası ile
aranan şahıs jandarma tarafından yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri
tarafından aranan şahısların yakalan-
masına yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemede V.Ö., isimli şahsın
nitelikli olarak konut dokunulmazlığını
ihlal etme suçundan 3 yıl 3 ay 29 gün
hapis cezasıyla arandığı tespit edildi.
Ardından şahsın peşine düşen ekipler
şüpheliyi Sandıklı ilçesinde yakala-
yarak gözaltına aldı. Şahıs işlemleri
sonrası sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak cezaevine
gönderildi.>>İHA

Başkan Koyuncu, Gökkız Bayanlar
Hamamı Projesini de Hayata Geçirdi

Emirdağ Belediye Başkanı
Serkan Koyuncu, ilçedeki
kadınlara yönelik önemli bir
projeyi daha hayata geçirdi.
Modern ve hijyenik yapısıyla dikkat çeken Gökkız
Bayanlar Hamamı, kadınlara sosyal ve sağlıklı bir
yaşam sunmayı amaçlıyor. Salı günleri hariç haf-
tanın her günü hizmet verecek olan hamam,
geleneksel Türk hamamı konseptiyle tasar-
landı.Emirdağ için ne gerekiyorsa yaptıklarını ve
bundan sonra da yapmaya devam edeceklerini
belirten Başkan Koyuncu ; Büyük bir gururla
söyleyebilirim ki başımızın tacı hanım kardeşlerimiz
için projelendirdiğimiz Gökkız Bayanlar Hamamı
artık ilçemizin kıymetli kadınlarının hizmetinde.
Kadınlarımızın buluşma noktası olacak olan
hamamda hanım kardeşlerimizin hem sosyal hayatı
zenginleşecek hem de onlara sağlıklı bir ortam sun-
muş olacağız. Her şeyin en iyisini hak eden kadın-
larımıza ve ilçemize hayırlı olsun." ifadelerini kul-
landı. Gökkız Bayanlar Hamamı, konforlu dinlenme
alanları ve modern tesisleriyle kadınların keyifli vakit
geçirebileceği bir adres olacak.>>İBRAHİM ARTIÇ

TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu’ndan Dinar
Belediye Başkanı Veysel Topçu’ya Ziyaret

Ziyaret Sırasında TOBB Başkanı Rifat
Hisarcıklıoğlu’na, Afyonkarahisar Ak Parti
Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim
Yurdunuseven, Evciler Belediye Başkanı Berrin
Uğurlu, Başmakçı Belediye Başkanı Selçuk
Gönüllü, İl Genel Meclis Üyeleri Nihat Çalışkan
ve Kemal Başoğlu, Ak Parti Dinar İlçe Başkanı
İbrahim Özgül, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Veli Özcan, Dinar Ziraat
Odası Yönetim Kurulu Başkanı ve Dinar Ticaret
ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Cengiz Güçlü,
Dinar Esnaf ve Sanaatkarlar Odası Başkanı ve
Afyonkarahisar Esnaf ve Sanaatkarlar Odaları
Birliği Başkan Vekili Sabri Can Bekle, Dinar
Belediyesi Meclis Üyeleri Eşlik Etti.
>>İZZET IŞIK

TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu Katıldığı AFLİDAŞ 2. Etap Açılışı Sonrası, Dinar
Belediye Başkanı Veysel Topçu’ya, Belediye Hizmet Binasında Ziyarette Bulundu.
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Yazın fiziksel güzellik kaygısı
Uzman Psikolog Ege Canyurt, “Yaz aylarında fiziksel güzellik
kaygıları artıyor ve kusursuz vücut sıkıntısı hasta ediyor” dedi

Yaz aylarında kusursuz görünme
kaygılarının arttığına dikkat çeken Uzman
Psikolog Ege Canyurt, “Yazın, ince ve

hafif giysilerin giyilmesi nedeniyle güzel görünme
kaygıları artıyor. Bu kaygıların kontrol edile-
memesi, özgüven ve yetersizlik hislerine yol aça-
biliyor” dedi. Uzman Psikolog Ege Canyurt, yaz
aylarının yaklaşmasıyla birlikte plajlara, havu-
zlara ve dış mekan etkinliklerine artan taleple bir-
likte, vücut güzelliği ve görünümle ilgili kaygıların
da arttığını dile getirdi. Fiziksel güzellik üzerinde-
ki odaklanmanın, insan psikolojisine etkilerinden
bahseden Psikolog Canyurt “Öncelikle yazın
gelmesiyle birlikte, medya ve sosyal platformlar-
daki güzellik standartlarında görünmeye yönelik
baskı artar. Kişilerde imaj baskısı, endişeleri
çoğaltır. İnce beden ve bronz ten, düzgün vücut
hatları gibi idealleştirilen özellikler, bazı insanlar-
da vücut imajı endişelerini tetikleyebilir. Bu
durum, özgüven eksikliği ve kendini yetersiz his-
setme duygularına neden olabilir. İkinci konu ise
beden odaklı kaygılar; yaz aylarında, giyim ve
plaj kıyafetleriyle beden daha fazla sergilenir. Bu
durum, bazı insanlarda bedenleriyle ilgili
endişelerinin artmasına yol açabilir.
Mükemmeliyetçilik ve bedenle ilgili saplantılı
düşünceler, kişinin ruh sağlığını olumsuz etk-
ileyebilir” diye konuştu.

“Sosyal medyaya bakıp güzellik 
karşılaştırması yapmayın”

Diğer bir yandan plaj tatilleri veya havuz partileri
öncesinde, bazı insanlar vücutlarını daha iyi hale
getirmek için yoğun bir şekilde egzersiz veya
diyet yapabileceklerine değinen Psikolog
Canyurt bu sürecin stresli olabileceğine dikkat
çekerek tatil keyfini azaltabileceğini ifade etti.
Dikkat edilmesi gereken bir diğer konunun ise
“sosyal karşılaştırma ve memnuniyetsizlik”
olduğuna dikkat çeken Psikolog Canyurt “Yaz

aylarında insanlar çevrelerindeki diğerlerini de
daha fazla gözlemliyor. Bu durum, kendi vücut-
larıyla ilgili memnuniyetsizlik duygularını artıra-
biliyor. Sosyal medyadaki "mükemmel" görün-
tülerle karşılaştırma yapmak, insanların kendi
vücutlarıyla ilgili daha olumsuz hissetmelerine
neden olabilir. Bütün bunları ele aldığımızda
diğer bir yandan yaz döneminde vücut güzel-
liğiyle ilgili endişelerin artması normaldir, ancak
sağlıklı bir yaklaşım benimsemek önemlidir”
dedi.

“Vücudum mükemmel olursa
daha çok sevilir miyim?”

Psikolog Canyurt kendini kabul etmeyen kişil-
erde “Vücudum mükemmel görünmeli. Hiç güzel
değilim. Kimse beni beğenmeyecek. Mükemmel
bir vücudum olsa herkes beni daha çok beğenir,
kabul ederdi. Kusursuz bir fiziğim olması için hiç
yiyip içmeyeceğim, her gün spor yapacağım” gibi
düşüncelerin öne çıktığını anlattı. Sağlıklı bir
yaşam tarzı, sürdürülebilir bir şekilde egzersiz
yapmak ve dengeli beslenmenin, vücut imajını
olumlu yönde etkileyeceğinin altını çizen
Psikolog Canyurt bu düşünceleri bırakıp “kendini

kabul etme ve kendine değer verme” üzerine
odaklanmak gerektiğini dile getirdi.

“Beden dismorfik bozukluğu'
sorununa yol açabilir”

Diğer yandan vücut algısı konusundaki olumsuz
ve sağlıksız düşünce ve inançların çeşitli
psikolojik sorunlara ve yeme bozukluklarına
zemin hazırlayacağını belirten Psikolog Canyurt
şunları söyledi: “Kişilerin kendinde beğenmediği
fiziksel özellikleri bulunabilir. Tek tek incelersek
hepimiz kendimizde kusur bulabiliriz. Kadınlar
daha fit, erkekler daha kaslı ve güçlü görünmek
isteyebilir. Bir yere kadar anlaşılır bir durum bu,
kişinin tercihlerine bırakılmalıdır. Ancak bu durum
aşırıya kaçarsa ve bu güzellik kaygıları kişinin
hayatını ele geçirirse o zaman kişi sosyalleşmek-
ten uzaklaşır, hatta bazen günlük hayatını bile
huzur içinde devam ettiremez. Bu kendini beğen-
meme haline psikolojide ‘Beden dismorfik bozuk-
luğu' denilir. Buna duygudurum bozuklukları,
obsesif-kompulsif bozukluk veya depresyon da
eşlik edebilir. Bu bozukluklar çok hafif sonuçları
olabileceği gibi bir insanın ölümüyle bile sonuçlan-
abilir.”

“Gerçekçi ve sağlıklı hedefler koyun”
Bunu hepsini önlemek için de beklentileri belirli bir
seviyeye çekmek gerektiğini tavsiye eden
Psikolog Canyurt bunu yaparken gerçekçi olmak
ve sağlıklı hedefler koymak gerektiğini vurguladı.
Düşünce çarpıtmaları yapmamaya özen göster-
mek gerektiğine değinen Psikolog Canyurt “Eğer
gerçekten sağlıksız bir yapıya dönmeye başlar ve
bu durumla mücadele edemeyecek bir duruma
gelirsek hemen profesyonel bir destek almalıyız.
Sonuç olarak sağlıklı bir yaklaşım benimseyerek,
vücut imajıyla ilgili olumlu bir tutum geliştirmek
mümkündür. Kendini kabul etme ve kendine
değer verme, vücut güzelliğiyle ilgili kaygıları
azaltmaya yardımcı olabilir” dedi.>>İHA

Çocukluk çağında gelişen, ilerlediğinde sırt ağrısı, hatta nefes darlığına sebep olabilen skoly-
ozun tedavisinde, 3 boyutlu tedavi yöntemi Schroth ile başarılı sonuçlar alınıyor. Çocukluk
çağında teşhis edildiğinde skolyozun daha kolay tedavi edilebildiğini söyleyen Medicana Sağlık
Grubu Fizik Tedavi Uzmanı Prof. Dr. Ömer Faruk Şendur, cerrahi gerektirmeyen skolyoz hasta-
larında uygulanan Schroth yönteminin özel eğitimli fizyoterapistler tarafından uygulandığını
söyledi. Omurganın yana doğru olan eğriliği anlamına gelen skolyozun tedavisinde son yıllar-
da yeni yöntemler yaygınlaşmaya başladı. Skolyoz omurgada kavis, sağ ya da sol yana doğru
eğrilik, kalça ve omuz seviyelerinde farklılık, bir omuzun ya da kalçanın daha aşağıda olması,
vücut ile kollar arasındaki mesafede farklılık, vücut dengesinde bozukluk ve kürek kemiklerinde
tümseğe neden olabiliyor. Medicana International İzmir Hastanesi Fizik Tedavi ve
Rehabilitasyon Uzmanı Prof. Dr. Ömer Faruk Şendur, skolyozun nefes darlığı, sırt ve bel
ağrıları, yürüyüş sırasında bir omzun önde olması ve bir bacağın diğerine göre daha uzun
olduğu hissi ve kıyafetlerin bedene tam uymaması gibi şikayetlere yol açtığını da söyledi.>>İHA

Skolyozda üç boyutlu tedavi dönemi
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TOBB BAŞKANI HİSARCIKLIOĞLU
ATSO’DA İSTİŞARE TOPLANTISI YAPTI

ATSOBaşkanı Hüsnü Serteser ve
Meclis Başkanı Mustafa Ali
Çelikten ev sahipliğinde,

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun teşrifi ile
gerçekleştirilen toplantıda TOBB Yönetim Kurulu Üyesi
Hakan Ülken, TOBB’un en önemli iştiraklerinden olan
Gümrük ve Ticaret İşletmeleri A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı Arif Parmaksız, Afyonkarahisar Ticaret Borsası
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler ve Meclis
Başkanı Ali Rıza Gürakar da hazır bulun-
du.Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsaların Yönetim Kurulu
Başkanları, Meclis Başkanları, Genel Sekreterleri ve Meclis
Üyelerinin katılımı ile gerçekleştirilen istişare toplantısının
açılış konuşmasını ATSO Başkanı Hüsnü Serteser yaptı.

“Ülke olarak sizinle ne 
kadar gurur duysak az”

Serteser, “Sayın Başkanımızın teşrifleri ile gerçek-
leştirdiğimiz istişare toplantımıza hoş geldiniz. Sizleri şah-
sım, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim
Kurulu adına saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Sayın
Başkanım, sadece iş dünyası olarak değil, ülke olarak
sizinle ne kadar gurur duysak az. Türk Ticaret ve Sanayi
Odaları Birliği Başkanlığı, Asya Pasifik Ticaret ve Sanayi
Odaları Konfederasyonu (CACCI) Başkan Yardımcılığı,
İslam Ticaret ve Kalkınma Odası (ICCD) Başkan
Yardımcılığı, Avrupa Ticaret ve Sanayi Odaları Birliği
(EUROCHAMBRES) Başkan Yardımcılığı gibi ulus-
lararası görevlerinizin üzerine yapılan seçimler net-
icesinde 6 aday arasından diğer 5 adayın toplamından
fazla oy alarak Dünya Odalar Federasyonu (WCF)
Başkanı seçilerek, tüm dünyada, iş dünyasının başına
gelmeniz bizleri ne kadar mutlu etti sizlere tarif edemem.
Saymış olduğumuz tüm bu görevleriniz uluslararası alan-
da iş dünyasındaki haklı konumunuzu bizlere göstermek-
te. Müsaadenizle tüm katılımcılarla sizi tekrar tebrik edip
alkışlamak istiyoruz. Değerli katılımcılar, Sayın
Başkanımız bugün, Afyonkarahisar Ticaret Borsamızın
57.200 ton kapasiteli lisanslı depoculuk tesisinin 27.200
tonluk 2. Etabının açılışı için buraya geldi ve bizlerle de
buluştu. Lisanslı depoculuk yatırımı ile başarılı işlere imza
atan Afyonkarahisar Ticaret Borsası Başkanımız Sayın
Mehmet Mühsürler’i ve ekibini de sizlerin huzurunda
tebrik ediyorum.

“2025 yılında Afyonkarahisar’dan
4 ürünün Avrupa Birliği Coğrafi İşaret 

Tescilini almış olacağız”
Serteser, yaptığı çalışmalardan bahsederek şu ifadelere
yer Verdi, “ Sizin vizyonunuz ile birlikte Gastronomi Şehri
Afyonkarahisar’a yakışır bir şekilde coğrafi işaretine sahip
olduğumuz Afyon Manda Kaymağı ve Afyon Manda
Yoğurdu’nun; Ticaret Borsamız ise Afyon Sucuğu ve
Afyon Pastırmasının Avrupa Birliği Coğrafi İşaret Tescili
süreçlerini başlattık. İnşallah 2025 yılında
Afyonkarahisar’dan 4 ürünün Avrupa Birliği Coğrafi İşaret
Tescilini almış olacağız. Odamız olarak sürekli eğitim bil-
inci ve ATSO KOBİ Akademisi Birimimizin çalışmaları ile
2023 yılında online ve fiziki olmak üzere 21 adet eğitim
yaptık ve bu eğitimlere 1.929 kişi katıldı. 2024 yılının ilk
altı ayında bu rakamımızı 16 eğitim ve 960 katılımcı
olarak gerçekleştirdik.  Projeci oda yaklaşımı ile 2009
yılından bugüne 36 adet ulusal ve uluslararası proje
gerçekleştirdik ve bu projelerden 530 Milyon 19 Bin TL
hibeyi Afyonkarahisar İş Dünyası’na hizmet için kazandık.
Bunlara ek olarak yeşil dönüşüm hakkında 2 adet Avrupa
Birliği Projesi yazdık, sonuçlanmasını bekliyoruz.
Ayrıyeten 3 adet URGE projesi kazanıp uygulayıp kapat-
tık. Şu anda ise 1 adet mermer sektöründe 1 adet yumur-
ta sektöründe olmak üzere 2 adet URGE projesini
yürütüyoruz. Sayın Başkanım bu projelerin hepsini çalış-
ma arkadaşlarımız ile kendimiz yazıp, kazanıyor ve pro-
jeyi yürütüyoruz. Değerli Katılımcılar, Odamız olarak 2023
yılında Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimize 58 adet lobi
talebi ve 2024 yılının ilk 6 ayında 8 adet lobi talebini gön-
dermişiz. Bıkmadan usanmadan taleplerimiz için çalışan
Sayın Başkanımız ve ekibine Afyonkarahisar İş Dünyası

adına sonsuz şükranlarımı sunuyorum. Yapmış olduğu-
muz lobi taleplerinin temeline baktığımızda finans ve
finansa erişimin ana tema olduğunu görüyoruz. Sizin bu
konularda yoğun mesai harcadığınızın şahsen şahidiyim.
KOBİ’lerin finansa erişiminin kolaylaştırılması, yeni vergi
düzenlemeleri ile zaten zor durumda olan iş dünyasının
daha fazla baskı altına alınmamasını sizlerden arz ederiz
efendim. Değerli Başkanım, sizlerin çabası ile imzalanan
Mesleki Eğitim İş Birliği Protokolü kapsamında
Afyonkarahisar Gazi Endüstri Meslek Lisesi bizim pilot
okulumuz oldu. Elimizden gelenin fazlasını gösteren
çalışmalar ile başarılı işler yapmaya gayret ettik ve çalış-
malarımızı da sürdürüyoruz. Başarı ekip çalışması ile
oluyor. Biz de bu bakış açısı ile PYK olarak müdür ve
yardımcılarının atamalarında mülakatlar yaparak en iyisi-
ni seçmeye gayret ediyoruz. Son atama döneminde ise
uygun müdür yardımcısı başvurusu olmadı ve biz de
müdürümüz göreve başlayınca kendi ekibini oluştursun
bakış açısı ile atama yapmama hakkımızı kullandık, PYK
kararına bunu yazmış olsak da Bakanlık okulumuz için
meslek öğretmeni dahi olmayan başvuranların hepsinin
atamasını yaptı. Atamanın bu şekilde olması da çalış-
malarımızın başarısında bizlere bir miktar engel oluyor.
Bu okullarda müdür, müdür yardımcısı ve öğretmen ata-
malarında PYK’nın görüşlerinin dikkate alınması; atama
yapıldıktan sonra 4 yıl hiçbir müdahale edilememe
sürecinin proje okullarında uygulanmayıp performansı
yetersiz öğretmenlerin değiştirilebilmesi, mesleki eğitim
çalışmalarımızın başarısına ciddi katkı sağlayacaktır.
Sayın Başkanım, geçtiğimiz hafta yapmış olduğunuz pay-
laşım ile itibar cellatlarına, dedikodu ticareti yapanlara,
özel sektörü suçlu ilan edenlere hassasiyet çağrısı
yaparak tepkinizi dile getirdiniz. Bu yaklaşımınızdan
dolayı sizlere Afyonkarahisar İş Dünyası adına teşekkür
ediyorum. Bizler, iş dünyası olarak, her türlü kriz anında
dahi üretimimizle, ticaretimizle ve katma değerimiz ile
ülkemize en büyük desteği veren taraf olduk. Olmaya da
devam edeceğiz. Dediğiniz gibi iş dünyamızın suçlu ilan
edilmesi algısının önüne geçilip, toplumun tüm kesim-
lerinin bu konuda hassas davranması gerekmektedir.
Sayın Başkanım, değerli misafirler, konuşmamın sonuna
gelirken sizlerin huzurunda Sayın Başkanımızdan bazı
taleplerimi dile getirmek istiyorum. Değerli Başkanım,

uzunca zamandır sizin de bizler için mücadele verdiğiniz
Odamız Hizmet Binasının bulunduğu arsanın alınması
sürecini sizlerin de desteği ile tamamlamak istiyoruz.
Dünya’nın en yeşil binasının bulunduğu arsamızın satın
alınması ile ilgili, muhtesat bedeli, yani binanın da
bedelinin ödenmesi, sürecini sizlerin desteği ile çözdük ve
arsamızı alacağımız zaman bina için bir bedeli ödemek-
ten kurtulmuş olduk; tekrar bunun için sizlere teşekkür
ediyorum. Fakat, son olarak arsamızı alırken m2 fiyatını
rayiç bedel üzerinden değil, borsalarımızda olduğu gibi
emlak değeri bedeli üzerinden almamızın yolu açılırsa biz
bu arsayı satın alabileceğiz; aksi takdirde arsa bedeli
bütçemizin çok üzerinde kalacağından bu arsayı
Odamıza kazandıramayacağız.  Bu konu bizim için çok
önemli ve bunu da sizinle birlikte halledeceğimizden hiç
şüphemiz yok. Bu konudaki desteğiniz için tüm katılım-
cılarla sizi tekrar alkışlamak istiyoruz. Sayın Başkanım,
şehrimizin otellerinin kapasitesinin ve hizmet kalitesinin
farkındasınız. Aynı zamanda son üç dönemdir 5 yıldızlı
hizmet kalitesi ile çalışan Afyonkarahisar Ticaret ve
Sanayi Odamızın da ne kadar başarılı işlere imza attığını
da görüyorsunuz. Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu
Başkanlarımız da buradayken, G3 programının
Afyonkarahisar’da yapılmasını sizlere daha önce ilet-
miştik. Biz bu programı İlimizde en iyi şekilde yaparız ve
örnek bir faaliyet gerçekleştiririz. Sizden istirhamımız G3
artık Afyon’da olmalı. Değerli Başkanım, biliyorsunuz, 365
Oda-Borsa arasında, 1 yıl pandemi dönemi hariç olmak
üzere, 17 yıldır aralıksız spor oyunları yapan tek Odayız.
Daha önce sizlerle kararlaştırıp tamam dediğiniz, çalışma
arkadaşlarımızın bir ön çalışma yaptığı, fakat pandemi
dönemi sebebi ile yapamadığımız Odalar ve Borsalar
Futbol Turnuvası’nı Afyon’da sizlerle yapmak istiyoruz.
Hem saha hem de otel alt yapımız ile bu faaliyeti de
Afyonkarahisar’da yapabiliriz Sayın Başkanım. 18.’sini
yapacağımız ATSO Spor Oyunları tecrübemiz ile bu orga-
nizasyonu en iyi şekilde yapar ve amatör spor ruhu ile
Oda ve Borsalar arası etkinliğimizi Türkiye Odalar ve
Borsalar Birliğimiz ile birlikte, sizin liderliğinizde şehrim-
izde yapmış oluruz. Sayın Başkanım, şahsım adına da
bazı teşekkürlerimi size iletip konuşmamı tamamla-
mak istiyorum. Değerli misafirler, Sayın Başkanım her
zaman beni yakın çalışma arkadaşları içerisinde
bulundurdu ve bu sayede iş dünyamız için taleplerim-
izi daha hızlı iletme imkanına sahip oldum. Birliğimizin
son seçiminden sonra şahsıma TOBB Genel İdare
Kurulu Üyeliği, TOBB’un en önemli iştiraki olan
Gümrük ve Turizm İşletmeleri A.Ş. Yönetim Kurulu
Üyeliği, son 3 dönemdir Milletlerarası Ticaret Odası
(ICC) Milli Komite Yönetim Kurulu Üyeliği, son 2
dönemdir TOBB’un KOSGEB Temsilciliği ve Organize
Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu (OSBÜK) Yüksek
Koordinasyon Kurulu Üyeliği görevlerini tevdi etmesinden
dolayı sonsuz şükranlarımı sunuyorum. Sayın
Başkanım, değerli misafirler,Odamıza gelip bizleri
onurlandıran Sayın Başkanımız M. Rifat
Hisarcıklıoğlu’na, siz değerli misafirlerimize çok
teşekkür ediyor, verimli bir program geçirmeyi diley-
erek, sizleri tekrar sevgi ve saygı ile selamlıyorum.”
dedi.

“Bugün bütün günümüzü 
Afyonkarahisar’a ayırdık”
ATSO Başkanı Hüsnü Serteser’den sonra

Dünya Odalar Federasyonu ve TOBB Başkanı M. Rifat
Hisarcıklıoğlu katılımcılara hitap etti. Hisarcıklıoğlu şu
ifadeleri kullandı:  “Bugün bütün günümüzü
Afyonkarahisar’a ayırdık. Önce Borsamızın yaptırdığı
Lisanslı Deponun açılış törenine katıldık. Arkasından,
Dinar ve Sandıklı’daki Oda-Borsalarımızı ziyaret ederek
üyelerimizle bir araya geldik. Şimdi sizlerle istişarelerde
bulunacağız. Esasen sizleri dinlemek istiyoruz. O yüzden
kısa bir giriş yapıp sözü size bırakacağız. Ben öncelikle,
bugün bizleri buluşturan Hüsnü Serteser Başkanımıza
teşekkür ediyorum. Afyon; termal ve doğa turizminin, gas-
tronominin, gıdanın, sanayinin ve mermerin marka şehri.
Afyon’un lezzetleri de dünya çapında tescil edildi.
Gastronomi alanında Unesco listesine dahil oldunuz.
Sanayi’de de müthiş bir gelişme gösteriyorsunuz. 7
OSB’miz vardı, 3 tane daha geliyor. İşte Hüsnü kardeşim
de, gelişen Afyon’a yakışan, müthiş bir azimle ve heye-
canla çalışıyor. Sizlere Avrupa standardında hizmet
sunuyor. Zaten Odamız akredite – yani 5 yıldızlı Oda. İşte
Hüsnü Başkanımız da bu vizyonla hareket ediyor.
Kendisiyle, TOBB Genel İdare Kurulu’nda ve GTİ
Yönetim Kurulu’nda birlikte çalışıyoruz. Tecrübelerinden
Ankara’da da istifade ediyoruz. Kendisi proje üretiyor,
üyelerimizin derdine çözüm getiriyor. Afyon ve sizler,
daha çok zenginleşsin diye çalışıyor. Türkiye’de bir ilk ola-
cak Sağlık Endüstri Bölgesi ve KOBİ Hastanesi gibi vizy-
oner işlere imza atıyor. Odamız, yerel değerlere de sahip
çıkmıştır. Afyon Mermeri, Sucuğu, Pastırması, Manda
Yoğurdu ve Kaymağını coğrafi işaretle koruma altına
almıştır. Gazi Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nin hamil-
iğini üstlenerek, iş dünyamızın nitelikli çalışan bulma
sıkıntısına çözüm üretmiştir. Oda hizmet binasına aldığı,
dünya çapında da ödül kazanan, Yeşil Bina sertifikasıyla
da, bir başka ilke imza atmıştır. Oda bünyesinde kurduğu
Tahkim ve Arabuluculuk Merkeziyle, ticarette karşınıza
çıkan hukuki ihtilafları, en hızlı şekilde çözmenize yardım-
cı olmaktadır. Bakın ticari anlaşmazlıklarda buraya gelen
dosyaların yarıya yakını, ortalama 20 günde anlaşmayla
sonuçlanıyor. Odamızın sunduğu bu imkanı da mutlaka
kullanmanızı tavsiye ediyorum. Vizyonunu ve farkını
gösteren Hüsnü Başkanımızı tebrik ediyorum. Kendisiyle
birlikte çalışıyor olmaktan büyük memnuniyet duyduğu-
mu ifade etmek istiyorum. Yaptıkları tüm bu örnek çalış-
malar ve şehrimize kazandırdıkları eserlerden dolayı,
Hüsnü Serteser başkanımız başta olmak üzere, tüm
yönetimini, meclisini, genel sekreterimizi ve çalışan
kardeşlerimi yürekten kutluyorum. Değerli dostlar,
Eğitime yapılan yatırımın asla zarar etmeyeceğiz şiarı ve
sizlerin talebiyle Afyon Merkez ve Bolvadin’de TOBB
olarak 2 lise yaptık. Şimdi de yine sizin talebinizle Çay,
Dinar, Emirdağ ve Sandıklı ilçelerine birer okul yapıy-
oruz. Değerli dostlar, elbette ekonomide çeşitli sıkın-
tılar yaşıyoruz. Bunları da devamlı dile getiriyoruz.
Sayın Cumhurbaşkanına ve ilgili Bakanlara bizzat
anlatıyoruz. Çözüm sağlamak için uğraşıyoruz. Şimdi
burada sıkıntılarınızı ve taleplerinizi alacağız. Bunları
Ankara’da ilgili yerlere iletip, Başkanlarımızla birlikte
takibini yapacağız. Zaten Hüsnü Başkanımız da siz-
lerin tüm meselelerini Ankara’ya getiriyor, Sizleri
orada, en iyi şekilde temsil ediyor. Değerli dostlarım,
son olarak şunu özellikle vurgulamak istiyorum. Bir ve
beraber olunca, Allah rahmeti ve bereketi de verir.
Yeter ki birbirimizi ötekileştirmeyelim. Öteki diye ayrı-
ma tabi tutmayalım. Kimseyi, fikrinden, inancından,
görüşünden dolayı dışlamayalım. Ortak akıl ve
diyalogla her sorunu aşabileceğimizi bilelim. Şimdi
müsaadenizle burada durayım ve sizleri dinleyeyim.”
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu’nun hitabından sonra,
soru-cevap yöntemi ile yapılan istişare toplantısı
gerçekleştirildi. Toplantı hediye takdimi ve toplu
fotoğraf çekiminin ardından sona erdi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Dünya Odalar Federasyonu ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
ATSO’da Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Meclis ve Disiplin Kurulu Üyeleri, 

Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu Üyeleri ve İl Oda-Borsa Başkanları ve Meclis Üyeleri ile bir araya geldi.
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Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Yılmaz: “Anavatan Türkiye, Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ni asla
yalnız bırakmayacaktır”

Yılmaz, Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50’nci yıl dönümüne
ilişkin bir mesaj yayımladı. Yılmaz mesajında, Kıbrıs
Barış Harekatı ile Kıbrıs Adası’nın egemen eşit ve ortak

sahibi Kıbrıs Türk halkının varlığına ve egemenliğine kasteden
teşebbüsün tarihe gömüldüğünün altını çizdi.Yılmaz, Kıbrıs Türk
halkının tarihsel süreç içerisinde her daim barışa ve çözüme
olan bağlılığını ispat ettiğini dile getirerek, “Maruz bırakıldığı
hukuk dışı ve insanlık dışı kısıtlamalara rağmen, birlik ve
dayanışma bilinci ve hukukuna sahip çıkma kararlılığıyla her
türlü sınamanın üstesinden gelebilecek güce ve iradeye sahip
olduğunu her vesileyle göstermiştir. Kıbrıs’ta adil, kalıcı ve
sürdürülebilir bir çözüme ulaşılması ancak sahadaki gerçekleri
esas alan bir çerçeveyle mümkün olacaktır” ifadelerini kul-

landı.Yılmaz, KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar tarafından
2021 yılında Cenevre’de sunulan, öncelikle Kıbrıs Türk halkının
egemen eşitliğinin ve eşit uluslararası statüsünün tescil edilme-
si, bunu müteakip Ada’da iki devletin kendi aralarında işbirliği
modellerini ele almasına dair çözüm vizyonuna tam destek ver-
ildiğini bir kez daha yineledi. Türkiye’nin Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti’ni asla yalnız bırakmayacağını kaydeden Yılmaz,
şu ifadeleri kullandı:“Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan
liderliğinde, Kıbrıs Türk halkının lâyık olduğu müreffeh yarınlara
ulaşmasını sağlamak için; tarımdan ulaştırmaya, enerjiden
sağlığa her alanda kalkınmasını desteklemeye ve KKTC ile
dayanışma içinde Kıbrıs Türkü’nün hak ve çıkarlarını korumaya
devam edeceğiz.”>>İHA

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz,
“Anavatan Türkiye, Kıbrıs Türkü’nün haklı davasında
en büyük destekçisi olarak Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti’ni asla yalnız bırakmayacaktır” dedi.

Mehmet Büyükekşi'den veda mesajı
Perşembe günü gerçekleştirilen Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Olağan

Mali ve Seçimli Genel Kurulu'nda İbrahim Hacıosmanoğlu ile girdiği başkanlık
yarışını kaybeden eski başkan Mehmet Büyükekşi, veda mesajı paylaştı.

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Olağan Mali ve
Seçimli Genel Kurulu, dün Ankara'da yapıldı.
İbrahim Hacıosmanoğlu ve Mehmet
Büyükekşi'nin yarıştığı başkanlık seçiminde
kazanan, 134 oyla Hacıosmanoğlu oldu.
Bu sonucun ardından eski başkan
Mehmet Büyükekşi de bir veda mesajı
paylaştı. Büyükekşi açıklamasında şu
ifadeleri kullandı: "Türkiye Futbol
Federasyonu Olağan Mali ve Seçimli
Genel Kurulu sonucunda başkan
seçilen İbrahim Ethem Hacıosmanoğlu
ve yönetim kurulu üyelerini tebrik ediy-
orum. Görev yaptığımız 25 aylık süre
zarfında ülke futboluna en iyi şekilde
hizmet edebilmek amacıyla şahsım ve
Yönetim Kurulu üyelerimizle yoğun bir
mesai harcadık. Türk futbol ailesinin bir-
birinden değerli üyeleriyle son derece yakın
bir diyalog ve iş birliği ortamı içerisinde, Milli
Takımlarımızı ve kulüplerimizi başarıya taşımak
için bu onurlu görevi layığıyla yerine getirmeye gayret

ettik. 2024 Avrupa Şampiyonası’nda A Milli
Takımımızla elde ettiğimiz başarılarla ülke

olarak tek yürek olduk. 2026 UEFA Avrupa
Ligi ve 2027 Konferans Ligi Finallerini

ülkemize kazandırdığımız gibi 2032
Avrupa Futbol Şampiyonası’na da ev
sahipliği yapacak olmanın gururunu
yaşadık. Türk futbolunun geleceğini
ortak akılla inşa etmek adına Türk
Futbolu 2024-2028 Strateji Planı’nı da
tamamladık. Öyle inanıyorum ki yap-
tığımız bu özverili çalışmalar Türk futbol
tarihine yazıldı ve unutulmayacak bir iz
bıraktı. Görev sürecimiz boyunca Türk fut-
boluna değer katma çabalarımızda destek-

lerini bizlerden esirgemeyen başta
Cumhurbaşkanımıza, değerli Bakanlarımıza,

kulüp başkan ve üyelerimize, Türkiye Futbol
Federasyonu yönetim Kurulu üyeleri ve

delegelerine, federasyonumuzun kıymetli çalışan-
larına ve son olarak Türk Futbol kamuoyuna

teşekkürlerimi sunuyorum.>>İHA

Gazze'de atık sularda 
çocuk felci virüsü tespit edildi
Gazze Şeridi'nde atık sulardan alınan numunelerde çocuk felcine neden olan virüs
tespit edildiği, bunun "gerçek bir sağlık felaketinin habercisi" olduğu ifade edildi.

İsrail'im 287 gündür bombardımanı sürdürdüğü Gazze
Şeridi'nde insani durum gittikçe derinleşiyor. Gazze'deki
Filistin Sağlık Bakanlığı tarafından yapılan açıklamada,
Gazze Şeridi'ndeki Filistin Sağlık Bakanlığı, Birleşmiş
Milletler Çocuklara Yardım Fonu (UNICEF) ile koordineli
olarak atık su örnekleri üzerinde yapılan testlerin sonuçları
paylaşıldı. Altyapının tahrip edilmesi sonucu yerinden
edilenlerin kaldığı çadırları arasında ve bölge sakinlerinin
bulunduğu yerlerde biriken ve akan atık sularda çocuk fel-
cine neden olan virüs tespit edildiği duyuruldu. Virüsün
"gerçek bir sağlık felaketinin habercisi" olduğu belirtilen
açıklamada, binlerce kişinin çocuk felcine yakalanma
riskiyle karşı karşıya olduğu vurgulandı. Suyun az ve kanal-
izasyon suyuyla kirlendiği, tonlarca çöpün biriktiğine dikkat
çekilerek İsrail saldırganlığının derhal durdurulması, temiz
su sağlanması, kanalizasyon hatlarının onarılması ve
yerinden edilen insanların yaşadığı yerlerdeki nüfus yoğun-
luğunun azaltılması çağrısında bulunuldu.>>İHA

Bakan Kurum, “Yılsonuna
kadar toplamda en az 200
bin konutu teslim edeceğiz”
Yılsonuna kadar toplamda en az 200 bin konutu
teslim edeceklerini belirten Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum, “ İnşallah bur
çerçevede her ay 25-30 bin konutun teslimiyle 
birlikte ailelerimize evlerine kavuşana kadar 
durmadan duraksamadan çalışacağız” dedi.
Elazığ'a gelerek yapımı devam eden
TOKİ konutlarında incelemelerde bulu-
nan Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanı Murat Kurum, bugün de İl
Koordinasyon Toplantısı’na katıldı.
Bakan Kurum, toplantı öncesinde açıkla-
malarda bulundu. Göreve geldikleri gün-
den itibaren ekip arkadaşlarıyla birlikte il
il gezdiklerini dile getiren Bakan Murat
Kurum, “Vatandaşlarımızın depremzede
kardeşlerimizin ihtiyaçlarını gidermek için
yollardayız. Geçen 16 günlük sürede; bir
evladı ve hizmetkarı olmaktan şeref duy-
duğum afetzede kardeşlerimizin hep
yanında olduk. İlk ziyaretimizi 2 hafta
önce Malatya, Maraş ve Hatay’a yaptık.
Geçtiğimiz hafta; Adıyaman, Gaziantep,
Kilis, Osmaniye ve Adana’mızdaydık.
Sizlere deprem bölgesinde; aynı derdi,
aynı hüznü ve aynı umudu taşıdığımız
kardeşlerimizin gönül dolusu selamlarıyla
geldik. Buradan sonra da inşallah Şan-
lıurfa’mıza ve Diyarbakır’ımıza geçe-
ceğiz. Orada da kardeşlerimizin talepleri-
ni dinleyeceğiz. Şu anda Gakkoşların
diyarı, benim kalbimin her daim sokak-
larında attığı Elazığ’ımızdayız. Ben
kendimi hep buraya ait hissettim. Dünde
burada toplantıları yaparken o acı günleri
hatırladık. O kışın soğuğunda ki beraber
ele ele verdiğimiz Elazığ’ın dar sokağın-
daki mücadeleyi hatırladık. Bizim ne
zaman azme ve huzur ihtiyacımız olsa,
aklımıza hemen Harput Kalesi gibi
dimdik duran Gakkoşlar gelir. Her gör
düğü yerde bizi kucaklayan bir evladı
gibi bağrına basan Elazığ’ın şefkatli
anneleri ve babaları gelir. Bana ‘Kara
Murat’ diye seslenen, benim güzel
hemşerilerim gelir. Allah tüm Elazığlı
kardeşlerimizden razı olsun. İnşallah
onları bir evladı olarak bizde Elazığ'ımız
için 11 ilimiz için, depremden etkilenen
tüm alanlarımız için aynı kararlılıkla
çalışacağız. Sivrice’de, Maden’de,
Sürsürü’de, Abdullahpaşa’da,
Rüstempaşa’da, Mustafapaşa’da kardeş-
lik şuur ile koştuk. Vatandaşlarımız sözler
verdiysek 2020 Ocak depreminde
Elazığı'mıza, ilçelerde, köylerde,
merkezde 26 bin konutu söz verip
kazandıysak, Elzığımızın cehresini
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan
liderliğinde baştan aşağı yenilediysek
inşallah aynı anlayışla Elazığ’ımızın
ihtiyaçlarını gidereceğiz. 6 Şubat depremi
nedeniyle hasar gören konutlarımızı hızlı
bir şekilde ihyasını aynı şekilde gerçek-
leştireceğiz" diye konuştu.

“Yılsonuna kadar toplamda en az 200
bin konutu teslim edeceğiz”

11 ili ayağa kaldırmak için gece gündüz
çalıştıklarını belirten Kurum, “ 24 saat
esası ile gece gündüz ziyaretlerimizi
gerçekleştiriyor, bir saatin ve dakikanın
dahi kıymetli olduğunu anlayışıyla çalış-
malarımızı yapıyoruz. Şuana kadar 11
ilimizde 283 bin yuvamız, konutumuzun
inşa sürüce başlatılmıştır. 4 bin 500’e
yakın köyümüzde; köy evlerinin yapımı,
kırsal kalkınmanın sağlanması ve orada-
ki özgün mimari doğrultusunda bakan-
lığımız konutların yapımını gerçek-
leştirmektedir. Şu ana kadar; toplamda
76 bin yuvamızı kardeşlerimize teslim
ettik. Yılsonuna kadar toplamda en az
200 bin konutu teslim edeceğiz. İnşallah
bur çerçevede her ay 25-30 bin konutun
teslimiyle birlikte ailelerimiz evlerine
kavuşana kadar durmadan durak-
samadan çalışacağız. Kardeşlerimize
verdiğimiz sözleri tutacağız. 2025 yılı
sonuna kadar, 11 ilde 6 Şubat depremi
nedeniyle evine girmeyen hiçbir afetzede
vatandaşımız kalmayacak. Elazığ
özelinde 6 Şubat depreminde 3 bin 93
yeni yuvamızı ve iş yerimizi kurduk, mil-
letimizin duasını aldık. Şimdi devam
eden 13 bin 500 kontumuzun inşası, vatan-
daşlarımızın talepleri doğrultusunda yapmış
olduğumuz görüşmeler çerçevesinde hızlı bir
şekilde devam etmektedir. Onları da hızlı bir
şekilde tamamlayacağız” şeklinde konuştu.
>>İHA
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“Tarihi bölgeleri Afyonkarahisar’ın
turizmine kazandırmak istiyoruz”

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, 
tarihi bölgelerde restorasyon çalışmalarına ağırlık 
vereceklerini ifade ederek, “Restorasyon konusunda 
5 yıllık süreç içerisinde yapmak istediğimiz bir şeyler
var Uzun Çarşı, Kasaplar İçi, Kadınlar Pazarı ve 
Kale’nin etekleri olmak üzere bu kısımları tamamen
Afyonkarahisar’ın turizmine kazandırmak istiyoruz” dedi.

Başkan Köksal’ın talimatlarıyla başlatılan
“Mahalle Buluşmaları” çerçevesinde şimdiye
kadar Ataköy, Fatih, Uydukent, Ertuğrul Gazi,
Esentepe, Selçuklu, Beyazıt, Yarenler ve Yunus
Emre Mahallelerine ziyaretler gerçekleştirildi.
Başkan Köksal’ın bu çerçevede son adresi ise
Akmescit Mahallesi oldu. Bu mahallenin
Afyon’un kalbi olduğunu belirten Başkan
Köksal, "Burası en eski mahallemiz ve yaşayan
konakların her birinin ayrı bir hikayesi var. Tarihi
evler bulunuyor; bazılarının restorasyonu
yapılmış, bazıları yarım bırakılmış, bazılarına
ise hiç uğranmamış. Restorasyon konusunda 5

yıllık süreç içerisinde yapmak istediğimiz bir
şeyler var; Uzun Çarşı, Kasaplar İçi, Kadınlar
Pazarı ve Kale’nin etekleri olmak üzere bu
kısımları tamamen Afyonkarahisar’ın turizmine
kazandırmak istiyoruz. Afyonkarahisar, tarihi bir
kent olarak ön plana çıkmalı. Termal kay-
naklarıyla, mermer yataklarıyla Cumhuriyetin
kurulduğu, Kurtuluş Savaşı'nın kazanıldığı, 7
düvele meydan okunan topraklar burası.
Buraların yerli ve yabancı turistler tarafından
sürekli ziyaret edilen yerler olmasını istiyoruz."
ifadelerini kullandı.
>> KADER KAYA

“KIBRIS İŞGALE KARŞI
DİRENİŞİN SEMBOLÜDÜR!”
Saadet Partisi Afyonkarahisar İl Başkanı Beytullah Karataş
Kıbrıs Barış Harekâtı ve Saadet Partisi’nin 23. Kuruluş yıl

dönümüyle ilgili bir basın açıklaması gerçekleştirdi. 
Karataş, açıklamasında; “Malûm olduğu üzere 20
Temmuz Saadet Partimizin kuruluş yıl dönümü tarihi
olmakla birlikte aynı zamanda millî tarihimiz açısın-
dan önemli bir gündür de. Bu münasebetle partimizin
kuruluş yıl dönümü bu tarihe denk getirilmiştir.
Bilindiği gibi 20 Temmuz küresel emperyalizmin day-
atmalarına, ambargolara, katliamlara, Türk milletini
yok saymaya, sömürüye, işgale karşı direnişin; Kıbrıs
Barış Harekatı’nın yapıldığı tarih olup Kıbrıs Barış
Harekâtı, Türk milletinin batılılara karşı kazandığı bir
zaferdir.” şeklinde konuştu.

SAVAŞ DEĞİL BARIŞ!
Karataş, açıklamasının devamında ise; “Kıbrıs’taki
kardeşlerimize yönelik kanlı katliam girişimleri ve
Megola İdea sevdasındaki Yunanistan ve Rumların
Kıbrıs’ı Rum ülkesi yapma çabaları 1974 yılına kadar
devam etmiş ve Millî Selâmet Partisi iktidara gelerek,
emperyalist ülkelerin her türlü tehdit, şantaj ve
ambargosuna rağmen Barış Harekâtı emrini vermiş
ve Millî Görüşün kararlılığı ve Mehmetçiğin fedakar-
lığı ile Kıbrıs Zaferi kazanılmıştır. Kıbrıs Barış
Harekâtı aynı zamanda adaletin tesis edildiği yeni bir
dünya düzeninin temellerinin atıldığı bir dönüm nok-
tası olmuştur. Daha sonra 1997 yılında merhum
Erbakan Hocamız tarafından kurulan D-8’lerde vücut
bulacak ‘savaş değil, barış; çatışma değil diyalog;
çifte standart değil, adâlet; üstünlük değil, eşitlik;
sömürü değil, âdil düzen’ anlayışının temellerinin
atıldığı bir tarih olmuştur.” dedi.

ADALET VE GERÇEK HAK ANLAYIŞI!
Milli Nizam Partisi’ndeki esas gayenin halen devam
ettiğini vurgulayan Karataş; “Bugün Saadet Partisi
çatısı altında vücut bulan Millî Görüş Hareketi’nin ilk

partisi olan Millî Nizam Partisi Program ve
Tüzüğü’nün ilk maddelerinde Esas Gaye başlığı
altında şunlar belirtilmiştir:
1. Partimiz, milletimizin fıtratında mevcut olan yüksek
ahlak ve faziletin, kuvveden fiile çıkarılmasını,
inkişafını ve Cemiyetimize nizam, huzur, içtimai
adâlet ve vatandaşlarımıza saadet ve selâmet
getirmesini gaye edinmiştir.
2. Partimiz, Milletimizin manevî kalkınma yanında,
müspet ilimlerde ve teknikte taklitçilikten kurtulmuş,
yapıcı, keşif ve icat edici gerçek bir ilmî inkişafa ve
her sahada büyük şahsiyete erişmesini gaye edin-
miştir.
3. Partimiz, Milletimizin geçirdiği büyük tarihî tecrü-
beler ve kazandığı olgunluk sâyesinde, millî ve
manevi değerlerimize halel getirmeden demokratik
hukuk nizamı içerisinde manevî ve maddî kalkınma
hareketlerinin basiretli ve isabetli bir sentezini
yapacağını ve bu suretle beşeriyete ışık tutacak,
refah ve saadet getirecek, yeniden dünyaya örnek
üstün bir medeniyet kuracağını kabul eder.
Bugün de aynı düşünce ve kanaatlerle hareket
edilmekte olup, partimizin bayrağında bulunan beş
yıldız, kabul ettiğimiz beş temel unsuru simgelemek-
tedir. Amblemimizdeki yıldızlardan soldaki hilale
yakın küçük yıldız, sevgi, hoşgörü, kardeşlik ve
barışı; sağdaki küçük yıldız insan hakları ve hürriyet-
leri; soldaki ortanca yıldız adalet ve gerçek hak
anlayışını; sağdaki ortanca yıldız refah ve kalkın-
mayı; büyük yıldız ise saygınlık, itibar ve şerefi temsil
ediyor.” şeklinde konuştu.

TEMEL İLKE VE PRENSİPLERİMİZDEN 
HİÇBİR ZAMAN TAVİZ VERMEDİK!

Karataş açıklamasının son bölümünde ise; “Bugün
aynı amaç, fikir ve görüşlerle; aynı azim ve kararlıkla
Saadet Partisi’nin kuruluş yıl dönümünü ve Kıbrıs
Barış Harekatı’mızın yıl dönümlerini kutluyoruz.
Saadet Partisi ve Millî Görüş Hareketi, hiçbir zaman
rüzgâra göre yön değiştirmemiş, temel ilke ve prensi-
plerinden hiçbir zaman taviz vermemiştir. Küresel
egemenlere teslim olmamış, boyun eğmemiştir.
Hangi şart altında olursa olsun, yaşanabilir bir
Türkiye, yeniden büyük Türkiye ve yeni bir dünya
kurma kararlılığından vazgeçmemiştir. Millî Görüş
partileri ne zaman milletimiz teveccüh edip kendisini
iktidara getirse hep bu milletin iyiliğine, güzelliğine,
faydasına, kalkınmasına, hayrına yönelik icraatlar
ortaya koymuştur. Bundan sonra da aynı hayırlı
hizmetleri yapacak azim ve kararlığa, inanç ve ruha,
program, proje ve ekibe sahiptir.” Dedi Karataş “Bu
duygu ve düşünce ile Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50. Yıl
dönümünde başta merhum Erbakan Hocamız başta
olmak üzere harekatta emeği geçenleri ve şehitlerim-
izi rahmetle anıyor, Kıbrıs davamızın tavizsiz devam
ettiği bir süreç temenni ediyoruz” Dedi
.>> İBRAHİM ARTIÇ

Tırın refüje girdiği
kazada 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden
çıkarak orta refüje giren tırda

biri çocuk 2 kişi yaralandı.

Kaza, kent merkezine balı Bayram gazi köyü yakınlarında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, Y.E., yönetiminde-
ki 01 AGF 140 plakalı tır sürücüsünün henüz belirlene-
meyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç ardından
yol kenarındaki refüje girerek durabildi. Kazada sürücü ile
birlikte 15 yaşındaki A.E.E., yaralandı. Yaralılar kaza son-
rası çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yerine
gelen ambulanslarla hastanelere kaldırıldı. Kazanın ardın-
dan jandarma tarafından inceleme başlatıldı.>İHA

Ülkü Ocakları’nda kadın hakları semineri
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları, Teşkilat mensuplarını kadın hakları konusunda bilgilendirdi.

Afyonkarahisar Ülkü Ocakları toplumsal
farkındalığı artırmak için çalışmalarını
sürdürüyor. Bir taraftan gençlerin milli ve

manevi değerleri bilerek, yaşayarak yetişmesini
sağlayan Afyonkarahisar Ülkü Ocakları, diğer yan-
dan da kadınların Türk töresindeki yerini gençlere
hatırlatıyor. Bu kapsamda Afyonkarahisar Ülkü
Ocakları tarafından “Türkiye’de Kadın Haklarının
Hukuki ve Tarihsel Süreçte Gelişimi” başlıklı semi-
ner düzenlendi. Milliyetçi Hareket Partisi Milliyetçi
Hareket Partisi Afyonkarahisar Kadın, Aile, Çocuk

ve Engelli Politikaları (KAÇEP) Başkanı Av.Nesrin
Çelikbilek’in yaptığı sunumda Asya Hun
Devleti’nden Türkiye Cumhuriyeti’ne kadar tüm
Türk devletlerinde kadınların üstlendikleri roller
konusunda ayrıntılı bilgiler verildi. Sunumda, kadı-
na şiddetin önlenmesi üzerinde de duruldu.
Seminerin ardından Afyonkarahisar Ülkü Ocakları
tarafından misafirlere aşure ikram edildi.  

“Biz Türk Milleti’nin ilini,
töresini yaşatmaya ant içtik”

Afyonkarahisar Ülkü Ocakları İl Başkanı Mesut

Çetinkaya, “Biz Türk Milleti’nin ilini, töresini yaşat-
maya ant içtik. Her ne kadar erkekler egemen gibi
görünse de kadınların başımızın tacı olduğunu
biliyoruz. 10 bin yıllık tarihimizde kadınların yöne-
timde söz sahibi olduğunu görüyoruz. Bu bilgileri
genç arkadaşlarımızla paylaşmak istedik. Bu vesi-
leyle Sayın Nesrin Çelikbilek’e çok teşekkür ediyo-
rum” dedi.>>MEVLÜT TINAS
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100 bin kap şifalı aşure dağıtıldı
Afyonkarahisar'da, "Sultan Divani'yi Anma ve 40 Hatimli Şifalı Aşure"
etkinlikleri kapsamında, vatandaşlara 100 bin kap aşure dağıtıldı. 

Afyonkarahisar Belediyesi’nin gerçek-
leştirdiği etkinlikte, 40 hafıza 40 hatim okutu-
larak 40 kazanda pişirilen aşure, cuma

namazının ardından Sultan Divani'nin türbesinin de
bulunduğu Mevlevi camii başta olmak üzere kentin
farklı yerinde dağıtıldı. Düzenlenen etkinliği Vali Kübra
Güran Yiğitbaşı, Belediye Başkanı Burcu Köksal, AK
Parti Milletvekilleri İbrahim Yurdunuseven, Hasan

Arslan ve çeşitli parti başkanları katıldı. Aşure dağıtım
töreni, Afyonkarahisar Belediyesi Mehteran
Takımı'nın gösterisiyle etkinlik başladı. Daha sonra
açılış konuşmaları yapıldı. Açılış konuşmasını yapan
Belediye Başkanı Burcu Köksal, birlik ve beraberliğin
önemine vurgu yaptı. Başkan Köksal, “Aşure birliğin,
beraberliğin ve kardeşliğin sembolüdür. Aşurenin
dağıtımında da bu birlik ve beraberliğin sürmesi

gerektiğini hepimiz biliyoruz. Ama şunu da biliyoruz ki
birlik ve beraberlik sadece kâğıt üzerinde ya da sözde
kalmamalı özde de hissedilmeli. Bunu bildiğimiz için
bizler vatandaşımızın her zaman yanında olmak
adına üzerimize düşeni yapmaya çalışıyoruz. Bütün
kurum, kuruluşlar, siyasetçiler, devleti yönetenler,
herkes vatandaşların yanında olmalı ve vatandaşa
hizmet etmeli” dedi. 

BELEDİYE OLARAK
VATANDAŞLARIMIZIN 

HER ZAMAN YANINDAYIZ
Başkan Köksal, dar gelirli vatandaşların her
zaman yanında olduklarını sosyal tesislerde fiyat-
ların indiğini ve kent lokantasında 4 çeşit yemeğin
75 TL olacağını söyledi. Köksal, “Afyonkarahisar
belediyesi olarak birliğin, beraberliğin,
hoşgörünün ve kardeşliğin sözde ya da kâğıt
üzerinde kalmaması için sosyal tesislerimizde şu
anda geçim sıkıntısı çeken emekçilerimiz daha iyi
hizmet alsın diye fiyatlarımızı olabildiğince aşağı
indirdik. Açacağımız halk lokantasında 4 çeşit
yemeği 75 liradan emeklilerimiz, işçilerimiz, çiftçi-
lerimiz yemeklerini daha ucuza yiyebilsin diye
açacağımız bu lokantalar o niyetin göstergesidir.
Bunun gibi birçok yapacağımız birçok hizmet,
belediye hizmetlerinden ücretsiz ya da en ucuz
şekilde hakkıdır, düsturuyla hizmet etmeye
çalışıyoruz. Aşure günümüzde birliğin, beraber-
liğin, hoşgörünün daim olmasını diliyorum”. 

Köksal

Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı, “ Allah
devletimizi, milletimizi her zaman daim etsin. Bizler
devlet olarak her zaman vatandaşımızın yanındayız”
dedi. Yiğitbaşı, “Biz göreve geldiğimiz günden yana
anlatmaya çalıyoruz. Mevlevilik önemli bir değer.
Afyonkarahisar Mevleviliğin ikinci merkezi olarak
tanınıyor. Bu anlamda 40 hafızın okuduğu 40 kazan
aşure dağıtımını sürdürerek, nesilden nesile aktarma
istiyoruz. Bugün aynı zamanda muharrem ayı.
Muharrem ayının onuncu günü aşure günü olarak kut-
lanıyor. Aynı zamanda muharrem ayı bir hüzün ayı bizler
için. Nedeni ise Hz. Hüseyin ve arkadaşlarının şahadeti
söz konusu. Bir yandan aşure günümüzle birlik,
beraberliğin ve bereketin evlerimize tekrar kazandır-
maya gerekirken bir yandan da şehitlerimizi anıyoruz.
Şehitlerimizin zalimler karşısında, haksızlıklar karşısın-
da kendimize örnek etmeye çalışıyoruz. Allah devle-
timizi, milletimizi her zaman daim etsin. Bizler devlet
olarak her zaman vatandaşımızın yanındayız”. 

Yiğitbaşı

BİZLER DEVLET OLARAK
HER ZAMAN

VATANDAŞIMIZIN YANINDAYIZ

AŞURE GİBİ 
BİRLİK VE 
BERABERLİK
İÇİNDE OLMALIYIZ
AK Parti Milletvekili
Dr. Hasan Arslan,
“aşurenin içine
katılan tahılların
kaynaştığı gibi arzu
ve isteğimizle vatan-
daşlarımızın bir-
birine birlik ve
beraberlik içinde
yaşamalarını temen-
ni ediyorum” dedi.
Arslan “İnşallah
bundan sonrada
daha iyi şartlarda daha iyi günlerde birlikte değişik
organizasyonlarda bir araya geliriz çünkü, bir-
liğimiz beraberliğimiz kıymetli. Bizler bir olduğu-
muz sürece bölünmeyiz. Eğer biz bir ayrışamaya
başlarsak, Allah sonunu hayır eyleye. O yüzden
bu birliğin kıymetini bilmemiz lazım. Aşure gibi bir
olmamız lazım” dedi.

GÜZEL VE GÜÇLÜ
GÜNLERE ÇIKACAĞIZ
AK Parti Milletvekili
İbrahim Yurdunuseven,
“Zor süreçten geçiyoruz,
ama bu zor günleri önder-
imiz Recep Tayyip
Erdoğan’ın güzel günlere
ulaşacağımıza inanıyo-
rum” dedi. Yurdunuseven,
“Sayın
Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan’ı
önderliğinde bugüne
kadar, 22 yıllık iktidar-
lığımız döneminde ne Alevi ne Sünni ne Kürt ne Türk
hiçbir şekilde ötekileştirmedik.  Dolayısıyla burada bu
mekânda şu anda aşure günün kutluyoruz. İnşallah
iktidarlığımız döneminde daha güzel ve güçlü günlere
çıkacağız. Evet şu anda zor günlerden geçiyoruz. Ama
bu zor günleri önderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın
güzel günlere ulaşacağımıza inanıyorum.”
Konuşmaların ardından katılımcılara şifalı aşureler pro-
tokol tarafından dağıtıldı. >>İBRAHİM ARTIÇ


